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Til: Folkevalde
Kopi: Fylkesordførar

Emne: Fylkesutvalet 26. September. Spørsmål i samband med tannhelsetakstar 
Vedlegg: 

1. I fylkestinget i oktober oppfatta eg at rådmannen frå talarstolen sa at ein skulle undersøkja moglegheiten for å unngå takstauke ved
einskilde tilbod i distrikta.
Kan fylkesordføraren gjera greie for dette og at Fylkesutvalet får ei kort orientering.

Beste helsing
Aud Karin Oen


